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FINANČNÍ VÝBOR 
 

Zasedání č. 20-2021/09-FV   

 

Místo jednání: Městský úřad Jílové 

Datum a čas jednání: 01. 09. 2021 16.30 – 18.00 

Specifikace jednání:  pravidelná schůze 

Přítomni:  Ing. Ivana Šemberová, Ing. Jiří Šmíd, Ing. Jan 
Nesměrák, Ing. Zdeněk Frkal, Bc. Milan Tejmer 

Hosté:        Bc. Veronika Vyšatová, Miroslav Kalvas, Tomáš 
       Bouška 

Program jednání:  

1. Čerpání rozpočtu k 30. 06. 2021 
2. Rozpočtové opatření č. 7/2021 
3. Lesní hospodářství 
4. Významné investiční akce města 
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1) Čerpání rozpočtu k 30. 06. 2021 

Finanční výbor projednal čerpání rozpočtu k 30. 6. 2021. Vývoj odpovídá předpokladům a 
odchylky byly zdůvodněny. 

Podrobné informace obsahuje materiál předložený finančním odborem. 

Návrh usnesení: 

Finanční výbor bere na vědomí čerpání rozpočtu k 30. 06. 2021. 

Hlasování: PRO 5, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0, NEHLASOVAL 0.  

Usnesení bylo přijato. 

FV bere na vědomí čerpání rozpočtu k 30. 06. 2021. 

 

2) Rozpočtové opatření č. 7/2021. 

Finanční výbor projednal předložené rozpočtové opatření č. 7/2021. Rozpočtové opatření 
upravuje jednotlivé paragrafy na příjmových a výdajových stránkách v souladu s jejich skutečným 
naplňováním a s přihlédnutím k předpokládanému vývoji. 

Významně se navyšují daňové příjmy (+6,4 mil. Kč). Celkově dochází ke snížení financování 
rozpočtu o 5,8 mil. Kč. 

Podrobné informace obsahuje materiál předložený finančním odborem. 

Návrh usnesení: 

Finanční výbor doporučuje ZMJ schválit rozpočtové opatření č. 7/2021. 

Hlasování: PRO 5, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0, NEHLASOVAL 0.  

Usnesení bylo přijato. 

Finanční výbor doporučuje ZMJ schválit rozpočtové opatření č. 7/2021. 

 

3) Lesní hospodářství 

FV projednal rozbor příjmů a nákladů na lesní hospodářství za první pololetí roku 2021. Dle 
předloženého materiálu bylo lesní hospodářství v uvedeném období v zisku při nákladech 766 tis. 
Kč a příjmech 1110 tis. Kč. Děkujeme paní Vyšatové a panu Šohajovi za přípravu podkladů a 
považujeme úkol plynoucí z jednání 18-2021/05-FV za splněný. 

Návrh usnesení: 

Finanční výbor bere na vědomí rozbor příjmů a výdajů lesního hospodářství za 1. pol. 2021. 

Hlasování: PRO 5, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0, NEHLASOVAL 0.  

Usnesení bylo přijato. 

FV bere na vědomí rozbor příjmů a výdajů lesního hospodářství za 1. pol. 2021 
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4) Významné investiční akce města 

FV se zaměřil na plánované investiční akce z ekonomického úhlu pohledu s ohledem na 
předpokládaný vývoj příjmů a výdajů ve střednědobém až dlouhodobém horizontu. 

V posledních měsících došlo k významnému nárůstu cen staveních prací. Nejnákladnější 
zamýšlené investiční akce – rekonstrukce budovy MÚ, výstavba nové budovy mateřské školky 
v Modré a výstavba sportovního a rekreačního areálu – jsou vzhledem k městskému rozpočtu 
velmi nákladné a není vhodné realizovat z vlastních zdrojů všechny akce současně. Jednalo 
by se o relativně velké riziko pro budoucí rozpočty.  

Hlasování o jednotlivých akcích: 

Návrh usnesení: 

Finanční výbor nedoporučuje ZMJ schválit realizaci výstavby nové budovy MŠ Modrá a to 
vzhledem k předpokládaným nákladům řádově 36 mil. Kč. Navrhujeme odložit realizaci do doby 
získání dotace nebo zajištění jiného financování. 

Hlasování: PRO 5, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0, NEHLASOVAL 0.  

Usnesení bylo přijato. 

 

Návrh usnesení: 

Finanční výbor doporučuje ZMJ schválit rekonstrukci budovy MÚ dle vysoutěžené částky 
22,8 mil. Kč a schválené dotace 10,5 mil Kč. 

Hlasování: PRO 4, PROTI 1 (Bc. Tejmer), ZDRŽEL SE 0, NEHLASOVAL 0.  

Usnesení bylo přijato. 

 

Návrh usnesení: 

Finanční výbor bere na vědomí stav realizace výstavby sportovního a rekreačního areálu. 

Hlasování: PRO 5, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0, NEHLASOVAL 0.  

Usnesení bylo přijato. 

 

Předseda FV Ing. Zdeněk Frkal v. r. 


